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Afbud: Lars og Mads 

Dagsorden Referat 
 

1. Godkendelse af 
referater fra sidst  

- 

2. Nyt fra elevrådet 
 

Har haft fælles elevrådsdag med andre elevrødder i Odense, det 
var rigtig godt og vi fik gode ideer til det videre arbejde.  
 

3. Ledelsen informerer 
Personale og 
økonomi 

Vi vil gerne kigge på vores indendørs læringsmiljø (sammen med 
elevrådet) – der er f.eks. hullede møbler. Vi skal danne os et 
overblik over, hvad vi kan ønske os og måske ansøge om midler i 
Nordea Fonden.  
Vi har fået vores lønbudgetter meldt ud – og vi er de 
medarbejdere, vi skal være. Samlet set går vi en lærerstilling ned 
– men det er en stilling, der pt. er vakant, så den besætter vi ikke.  
Vi går en 9. klasse ned til næste år og den nye 
specialtildelingsmodel rammer os (- 1.5 mio. i gn.snit).  
Vi får også penge fra skatteprovenuet og projektpenge, men 
projektpengene vil låse pengene ind i disse.  
Helt konkret har vi to klasser næste skoleår, der skal have to-
lærer ordning i 10 timer/hver klasse hele året. 
Vi er glade for at vi ikke skal overflytte nogle medarbejdere.  
 
Vi arbejder imod en fagfordeling, som vi skal fremlægge d. 4.5.  
Pga. tidspunktet for overflyttelsesrunden i kommunen, må vi ikke 
slå stillinger op.  
 
Boden er kommet i gang med varm mad, men vi er måske lidt 
udfordrede ift. forudbestillinger. Skal vi tænker muligheder ind 
ift. spontant bestillinger. Emma fortæller at priserne er steget.  
Skal der gøres mere ’reklame’ for skoleboden – måske pga. 
Corona er der ikke kommet så meget ’gang i den’ endnu.  
 
Børn i den skolesøgende alder fra Ukraine bliver samlet på den 
gamle Korsløkke Skole, Phønix, det er pt. en midlertidig løsning. 
Hvis der kommer et stort antal skolesøgende børn, kan vi få brug 
for en anden løsning. Skolens to-sprogs vejleder, Iben, er pt. 
blevet frikøbt én dag om uge – ligeledes med vejledere. Lige nu 
har vi 8 børn i dette skoletilbud. 
 
Vi er i gang med at planlægge skolens 40-års jubilæum. Vi 
planlægger også at lave noget med eleverne, der markerer, at 
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skolen fylder 40 år. Vi vil gerne involvere forældre, tidligere 
elever mm.  
 

4. Skoleårets 
planlægning 
Version 2.0 

 

Vi har haft en arbejdsdag med PU, pædagogisk udvalg, (udvalget 
består af vejledere, koordinatorer, de tillidsvalgte og ledelsen) i 
sidste uge – og vi har drøftet flere af de ting, der også er drøftet i 
SKB f.eks. sprogbåndet, emneuger, fordybelsesdag, valgfag.  
Vi tager også disse emner med til et personalemøde i morgen.  
Vi arbejder hen imod at ændre på lektionslængden – at gå fra 60 
minutter til 45 minutter.  
Vi fortsætter indsatsen med vores 5 indsatsområder næste 
skoleår (Verdensmål, teknologiforståelse, sprog, bevægelse og 
vurdering for læring).  
Vi har også haft vejledermøde i dag – og der er opbakning i både 
PU og vejlederforum for at forsætte denne proces.  
 
Lejrskoler fortsættes: 3. årgang skal på overnatning omkring 
Assens i slutningen af maj, 5. årgang skal afsted til Silkeborg i maj, 
og 9. årgang skal til Berlin i slut august / start september. 
 
Vi har et gammelt Erasmus projekt, som gør, at 8.Z skal til Finland 
i uge 20 dette forår.  
 
Lise: Vi har haft nogle forskere til at følge nuværende 9. årgang 
(fra 7. årgang – 9. årgang), og de er netop i gang med at evaluere 
projektet.  En gennemgående opmærksomhed i denne evaluering 
er, at eleverne og lærerne sætter stor pris på fordybelse – tid til 
fordybelse.  
 

5. Smartwatches 
 

Smartwatches er ikke et brændende problem pt., men det er et 
stigende problem. Problemet består i, at børnene kontakter 
hjemmet direkte i stedet for at bruge skolens personale – hvis der 
f.eks. har været en konflikt. Det er uhensigtsmæssigt, hvis vi ikke 
får ro til at arbejde med elevernes relationer.  
Der kan også være udfordringer ift. forældre, der forventer at få 
besked fra deres barn i løbet af en skoledag via uret – som ender 
med at blive en skoleopgave.  
 
Udfordringen med smartwatches, eller i virkeligheden adfærden, 
skal italesættes overfor forældrene. Morten nævner også en 
lignende udfordring, hvor forældre parkerer i bussens stoppested 
– område.  
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Vi skal italesætte holdningen ved skolestart – og vi skal måske 
også gøre det i et samarbejde med daginstitutionerne. 
Børnehaverne må gerne vide, at skolerne ikke vil have urene med 
i skole.  
Urene er det samme som telefonerne, og nu bliver telefonerne 
samlet ind. Vi sidestiller urene, og derfor samler vi også dem ind.  
 
Har vi følsomme børn eller usikre forældre? Kunne det være 
interessant at tage denne dialog? Vi har en drøftelse omkring 
dannelse blandt både børne og voksne og hvordan vi er tydelige 
på dette område. Man kunne evt. læse Rikke Yde Tordrups bog 
”Markante forældre” – som også belyser dette område. Per 
Schultz Jørgensen har været stor inspiration for arbejdet på dette 
område i Odense Kommune. 
 

6. Spejlven – noget for 
HPS? 

 

Forslag til et materiale til 6. årgang fra Landsforeningen mod 
spiseforstyrrelse og selvskade og Anti Doping Danmark, som 
arbejder med kropsidealer og selvværd.  
Materialet ser godt ud. 
Vi drøfter at det kan være relevant at arbejde med dette emne 
allerede fra 4. årgang. Samtidig ser vi også udtalelser fra 7. – 8. 
årgang om at det kan være ’kikset’ at holde fødselsdag. Så det 
taler ind i et kommende fokus for den nye bestyrelse.  
Er børn og unge i dag bange for at tabe ansigt? Har vi en kultur, 
hvor alt skal være så perfekt  
 

7. Eventuelt 
Skolebestyrelsesvalg  
 

Man kan godt være med noget af den fireårige periode, så træder 
suppleanten ind.  
Mette ønsker ikke at genopstille – Morten overvejer. Vi kontakter 
Lars og hører, om han også vil genoverveje.  
Valgmødet er d. 27.4., og vi skal på udkig efter fire nye 
kandidater.  

Punkter til kommende 
møder:  

- Velfærdens 
fundament (13,7 
mio. til HPS – start 
2023) 

- Digital dannelse 

 

 

Referent: Kirsten 

 


